



JABATAN PERHUTANAN NEGERI PAHANG

KENYATAAN TAWARAN

1. Tender adalah dipelawa kepada syarikat-syarikat yang berdaftar dengan Suruhanjaya Syarikat Malaysia (SSM) dan Kementerian Kewangan Malaysia (MOF) di bawah kod bidang yang berkaitan dan pendaftaran masih sah berkuatkuasa bagi menyertai tender-tender berikut:

Pejabat yang Memanggil Tawaran	Nombor Tender / Kenyataan Tawaran	Jenis Tender / Tawaran Dokumen Tender	Kod Bidang	Syarat Pendaftaran	Tempat dan Tarikh Dokumen Mula Dijual	Harga Dokumen dan Bayaran Atas Nama	Tempat, Tarikh dan Waktu Tender Tutup
Jabatan Perhutanan Negeri Pahang	JPN PAHANG 1/2019 Perkhidmatan Membekal dan Menanam Anak Pokok Serta Kerja-Kerja Berkaitan Pemuliharaan Habitat Koridor Ekologi <i>Central Forest Spine</i> (CFS) Pahang di CFS 1 PL 1: Hutan Simpan Tanum – Hutan Simpan Sungai Yu, Kuala Lipis, Pahang seluas ± 90.0 hektar.	Terbuka (Khas Bumiputera) / Secara ePerolehan	070201, 222104, dan 222105	Berdaftar dengan Sistem ePerolehan dan eVendor Berdaftar dengan PKK dan CIDB Memegang Perakuan Pendaftaran Kontraktor, Sijil Perolehan Kerja Kerajaan dan Sijil Taraf Bumiputera yang masih sah	Jabatan Perhutanan Negeri Pahang, Tingkat 5, Kompleks Tun Razak, 25990 Kuantan, Pahang Darul Makmur. 20/5/2019 hingga 6/6/2019	RM 50.00 (Ringgit Malaysia: Lima Puluh Ringgit Sahaja) Bayaran dalam bentuk Wang Pos/ Kiriman Wang/ Bank Draf Pengaruh Perhutanan Negeri Pahang	27 Jun 2019 (Khamis) Jabatan Perhutanan Negeri Pahang, Tingkat 5, Kompleks Tun Razak, 25990 Kuantan, Pahang Darul Makmur. Jam 12.00 tengahari

Lawatan tapak adalah diwajibkan di Bilik Taklimat, Pejabat Pembangunan Hutan Terenggun, 27200 Kuala Lipis pada 15 Mei 2019 (Rabu) jam 10.00 pagi. Hanya penama syarikat di dalam Sijil Perakuan Pendaftaran Kontraktor (PKK) atau Sijil Akuan Pendaftaran Syarikat sahaja boleh menghadiri Lawatan Tapak/Sesi Taklimat. Petender yang tidak menghadiri lawatan tapak tidak layak untuk membeli dokumen tender.

2. Petender yang ingin menghadiri taklimat dikehendaki membawa Sijil Pendaftaran Kementerian Kewangan (asal) yang masih berkuatkuasa.
3. Pihak Jabatan tidak akan bertanggungjawab di atas sebarang perbelanjaan atau kerugian yang dialami petender bersangkutan dengan lawatan untuk memeriksa tapak atau lain-lain perbelanjaan berkaitan semasa menyediakan tawaran ini.
4. Pihak Jabatan tidak terikat untuk menerima tawaran terendah.

PENGARAH PERHUTANAN NEGERI PAHANG DARUL MAKMUR